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Na úvod niekoľko faktov: 
• S výstavbou 16-tich nájomných bytov sa začalo 
v obci koncom septembra 2005. Na zasadnutí obecného 
zastupiteľstva dňa 7.6. 2006 bolo poslancami schválené  
Všeobecné  záväzné nariadenie obce Banka 
o prideľovaní nájomných bytov a zároveň boli 
stanovené kritériá, ktoré musí uchádzač o nájomný byt 
splniť.  
• 9. 8. 2006 na zasadnutí obecného zastupiteľstva bola 
vymenovaná komisia na prideľovanie nájomných bytov 
v zložení: predseda Ing. 
Ervín Šebo, členovia : 
A l e n a  B e l i c o v á ,  
Ladislav  Škrabák,  
Dušan Marek a Imrich 
Margetín. 
• Do stanoveného 
t e r m í n u  b o l o 
doručených na OcÚ 
Banka  48 žiadostí 
o nájomné byty. 
K o m i s i a 
p r e h o d n o t i l a 
j e d n o t l i v é 
ž i a d o s t i 
a predložila 
o b e c n é m u 
zastupiteľstvu 
z o z n a m  1 6 
nájomníkov a 4 
n á h r a d n í k o v 
o nájomné byty.  
• 24.11.2006 na zasadnutí obecného zastupiteľstva bol  
zoznam 16-tich nájomníkov a 4 náhradníkov schválený 
a a zverejnený na vývesných tabuliach  v obci. 
 V piatok  9. 2. 2007  sa v sále kultúrneho domu zišlo 
všetkých 16  záujemcov o byt, ktorým boli byty pridelené, 
aby si vyžrebovali číslo bytu. Členovia redakčnej rady boli 
pri tom a sledovali objektívnosť žrebovania.Toto sú naše 
dojmy a postrehy: 
 V úvode starosta obce privítal všetkých šťastlivcov, 
ktorým boli byty pridelené. Oboznámil ich s rozhodnutím 
poslancov  obecného zastupiteľstva, že čísla bytov si budú 
losovať ťahaním obálok. Iba takto môže byť pridelenie čísla 
bytu čo najobjektívnejšie.  Prítomní  sa mohli k uvedenému 

postupu vyjadriť. Všetci s uvedeným návrhom poslancov 
súhlasili bez pripomienok. Ďalej ich starosta oboznámil 
s tým, čo všetko musia ešte splniť, aby im boli odovzdané 
kľúče od bytu. Mali možnosť sa pýtať na nejasnosti 
a všetko, čo ich zaujímalo v súvislosti s bytom. Ešte pred 
losovaním si mohli prezrieť byty. Boli im sprístupnené oba 
typy bytov, aké sa v bytovke nachádzajú a o aké budú 
losovať. Všetci boli s návrhom losovania a s oboma typmi 

bytov spokojní 
a milo ich 
p r e k v a p i l o 
h l a v n e 
p r a k t i c k é 
r i e š e n i e 
a priestorovosť.  
 P o 
obhliadke za 
p r í t o m n o s t i 
poslancov p. A. 

Belicovej, p. D. Mareka, p. I. 
Margetína, ďalej členky OcÚ 
p. Ing. Kuklišovej a starostu 
obce prebehlo samotné 
losovanie čísla bytu. Čísla 16-
tich bytov boli v rovnakých 
obálkach a nájomníci si z nich 
striedavo jeden zo začiatku 
abecedy a druhý od konca 
abecedy ťahali číslo bytu. 
Všetko záviselo od šťastia. 
Nie všetci mali v tento deň 

šťastnú ruku. Ale mali možnosť si byty medzi sebou 
vymeniť, pokiaľ nebude spísaná notárska zápisnica. 
Niektorým sa to aj podarilo. Väčšina nájomníkov 
odchádzala spokojná a bolo počuť len slová chvály 
a vďaky. Je to neuveriteľné, že aj na Banke sa takéto niečo 
podarilo. „Sme šťastní a spokojní“, povedali mladí 
manželia Horňákovci, „hlavne, že už budeme sami.“ „Byty 
sú prekrásne, som spokojná, veď len to, že som byt pre 
svoju rodinu dostala, bola už výhra,“ poznamenali p. 
Julínyová a p. Jakubcová. Také a iné slová bolo počuť pri 
odchode občanov, ktorým boli  byty pridelené.  
 A čo na záver? V niektorom z ďalších čísel Vám 
priblížime v našej reportáži, ako sa obyvatelia nájomných 
bytov po nasťahovaní udomácnili a aké sú ich prvé pocity.  

 

ZO ŽREBOVANIA NÁJOMNÝCH BYTOV NAŠA  
FOTOREPORTÁŽ 
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Športový talent na Banke 
 

 Len zriedkavo sa rodia talenty, či už v oblasti umenia alebo športu. 
Avšak okrem toho, že má niekto talent, je veľmi potrebné cieľavedome 
s talentom aj narábať. V našej obci  Banka sme už mali niekoľko 
talentov a dotiahli to v oblasti športu až na majstrov Slovenska. Na to, 
aby niekto dosiahol podobný úspech, musí veľmi veľa obetovať zo 
svojho voľného času na tvrdý a poctivý tréning a pritom nezabúdať ani 
na svoje povinnosti. Nestačí iba mať talent. Je však potešujúce, keď sa 
dajú na podobnú dráhu mladí ľudia, lebo u nich je veľký predpoklad, že 
sa zodpovedným prístupom dopracujú až na výslnie.   
Aj keď na Banke nie sú  podmienky 
na šport pre žiakov našej školy 
ideálne, nájdu sa   aj  takí, ktorí sa 
športu upísali. Patrí k nim aj Zuzana 
Šmehlíková, žiačka 7. ročníka ZŠ s 
MŠ v Banke. Už dávnejšie si ju 
všimli na školských pretekoch žiakov 
aj iní tréneri a tak ju pozvali do 
atletického klubu Družba Piešťany, 
kde trénuje pod vedením trénerky 
A. Halmovej. Venuje sa behu na 150m, 300m a skoku do diaľky. 
Medzi jej úspechy patrí 1. miesto na diaľkarskom mítingu v Bojničkách 
za výkon 437 cm do diaľky, 2. miesto v skoku do diaľky na 
majstrovstvách západoslovenskej oblasti v Novom Meste nad Váhom, 
ako i  1. miesto v behu na 300 m. Zúčastnila sa halových majstrovstiev 
Slovenska, v ktorých si taktiež urobila veľmi dobré meno. V súčasnosti 
okrem svojich školských povinností, ktoré tiež zvláda výborne, začína 
prípravu na novú sezónu, kde by si chcela svoje maximá ešte zlepšiť.  
 My všetci jej v tomto predsavzatí budeme držať palce. Prajeme jej 
veľa zdravia, športových úspechov,  aby úspešne reprezentovala nie len 
svoj klub, ale i našu obec Banka. 

 

Výbor US 

Z M E N A  
VO VEDENÍ URBÁRSKEHO SPOLOČENSTVA 

 

Na základe pretrvávajúcich problémov v riadení Urbárského 
spoločestva bola dňa 4. februára 2007 na mimoriadnej schôdzi 
odvolaná z funkcie predsedu Urbárského spoločenstva RNDr. 
Margita Lacková. Za nového predsedu bol zvolený 8 prítomnými 
členmi z 9-členného výboru  Jozef Pavlovič. Na základe uvedených 
skutočností US oznamuje všetkým občanom,  aby svoje žiadosti 
a pripomienky týkajúce sa Urbárského spoločenstva adresovali na 
všetkých členov výboru. 

NOHEJBALISTI BILANCOVALI 
 

      V sobotu 27.1.2007 sa vo večerných hodinách v rodinnom dome p. J. 
Vida  stretli členovia NK Banka, aby zbilancovali svoju činnosť za 
uplynulý rok 2006. Schôdzu otvoril a všetkých zúčastnených členov 
privítal viceprezident J. Vido. Zo správy prezidenta NK Ing. M. Rusnáka  
bolo cítiť spokojnosť nad uplynulým rokom. Veď účasť na pravidelných 
tréningových zápasoch bola nadmieru uspokojivá. Ale nie všetci 
z dôvodu pracovného zaneprázdnenia sa môžu zúčastňovať pravidelne, 
a preto do svojich radov privítali aj ďalšieho nového člena p. P. 
Sládečku. Na fotografii z výročnej schôdze chýbajú ešte Ing. J. 
Husák,  P. Sládečka a A. Margetín. Usporiadanie turnaja bolo 
vyvrcholením snahy všetkých členov v minulom roku. Tým sa posunula 
úroveň celého klubu ešte vyššie. Spokojnosť zavládla aj pri spomienke 
na  usporiadanie osláv sviatku MDD, ktoré si vzali na starosť členovia 
nohejbalového klubu. Spolupráca s vedením školy, na ktorej ihrisku sa 
tréningové zápasy uskutočňujú, bola veľmi dobrá, aj keď v priebehu 
roka boli sťažené podmienky, nakoľko sa robila veľká rekonštrukcia 
školy. Na záver poprial Ing. M. Rusnák všetkým v nastávajúcej sezóne 
veľa športových úspechov . 

RM 

Vyhrávala kapela... 
 Aj tento rok, v sobotu 17. februára, rezké  melódie dychovej 
hudby Inovčanky pripomínali občanom, že končia  fašiangy 
a začína obdobie pôstu pred Veľkou nocou. Hrou v cukrárni u p. 
Hrnčiara si kapela vyslúžila tortu v podobe veľkej basy. Tá sa stala 
jednou z cien v tombole na fašiangovej zábave, ktorú taktiež 
poriadali hudobníci z Inovčanky. 
 Nech táto prekrásna ľudová tradícia v obci i naďalej pretrváva! 

Redakcia 

 RM 



 

 

Dňa 20.12.2006 o 16.30 hod sa 
uskutočnilo prvé slávnostné 
zasadnutie Obecného zastupiteľstva 
obce Banka, na ktorom: 
• Predseda miestnej  volebnej komisie 

p. Gustáv Horvát podal správu o priebehu  a výsledkoch  volieb do 
miestnej samosprávy  v obci Banka, ktoré sa uskutočnili dňa 
2.12.2006. 

• Zvolení poslanci obecného zastupiteľstva p. A. Belicová, p. Ing. A. 
Haring, p. I. Margetin,  p. D. Marek, p. J. Moravčík, p. Ing. D. 
Reháková, p. T. Sláviková, p. Ing. E. Šebo, p. L. Škrabák a starosta 
obce Ing. Jaroslav Janeček zložili zákonom predpísaný sľub. 

• Poslanci obecného zastupiteľstva schválili návrh na  zástupcu starostu 
obce, ktorým sa stal p. Ladislav Škrabák, ďalej schválili návrhy na  
členov obecnej rady, ktorými sa stali p. A. Belicová, p. I. Margetin 
a p. L. Škrabák. 

• Bol schválený návrh na zriadenie komisií, poradných orgánov 
Obecného zastupiteľstva Obce Banka a návrh na predsedov 
jednotlivých komisií:  

 Komisia pre výstavbu, územný rozvoj a priestupky -  predseda p. 
 D. Marek, 
 Komisia pre analýzu, prípravu a implementáciu  projektov EÚ -  

predsedníčka Ing. D. Reháková, 
Komisia pre ochranu životného 
prostredia -  predseda Ing. E. Šebo, 
Komisia finančná a podnikateľská -  
predseda Ing. A. Haring, 

Komisia pre sociálne veci a bývanie  -  predsedníčka p. A. Belicová, 
Komisia pre kultúru, výchovu a šport - predsedníčka p. T.   Sláviková. 
 

Obecný úrad ďakuje 
 

Obecný úrad a občania obce ďakujú p. V. Klesňákovi a p. J. Vidovi za 
zakúpenie a odpálenie  ohňostroja pri vítaní  Nového roka  2007 pri 
obecnom vianočnom stromčeku. 
 

Obecný úrad oznamuje 
• Obecný úrad oznamuje občanom, že počas  roka 2007 bude 

preskúšanie  sirén civilnej obrany v dňoch: 9.2., 9.3.,13.4., 11.5., 8.6., 
13.7., 10.8., 14.9., 12.10., 09.11., 14.12.. Preskúšanie bude vykonané 
rozozvučaním sirén dvojminútovým stálym tónom vždy o 12.00 hod.. 

 

• Termíny vývozu papiera a PET fliaš v I. polroku 2007 : 
 

 

 
• V priebehu mesiaca február budú expedované do domácností šeky na 
daň z nehnuteľnosti, daň za psa a poplatok za komunálny odpad. Dane 
a poplatky je potrebné uhradiť do konca mesiaca mája. 
•  Obecný úrad týmto informuje  občanov obce o možnosti využitia  
obecného rozhlasu na vyhlásenie  oznamu  o úmrtí  príbuznej osoby  a 
o čase  konania pohrebu. O  vyhlásenie oznamu o úmrtí  by mal požiadať  
blízky  príbuzný nebohého, osobne, najlepšie v čase vybavovania  
pohrebu,  na Obecnom úrade v Banke. Oznam v rozhlase bude 
odvysielaný  podľa požiadavky pozostalých a v súlade so schváleným 
poriadkom o vyhlasovaní miestnych oznamov. 

    Papier a ostatné plasty 
    v 240 litr. kontajneroch 

            PET  fľaše 
   v plastových  vreciach 

    Január       5.  (piatok)         Január   20. (sobota) 

   Február      16.  (piatok         Február    - 

    Marec      30. (piatok)          Marec    3.  (sobota) 

    Apríl       -           Apríl    14. (sobota) 

    Máj      11. (piatok)            Máj     26. (sobota) 

     Jún      22.  (piatok)            Jún       - 

     Júl        -            Júl        7. (sobota) 

Obecný úrad informuje 

     Vianoce a betlehem – patria 
neodlučiteľne k sebe. Malý Ježiško 
v maštali na slame ovinutý 
v plienočkách, nad ním Panna 
Mária a svätý Jozef, ovečky, somárik a iné zvieratká. V popredí 
klaňajúci sa traja králi. A černoško, 
ktorý pokýva hlavou, keď do 
pokladničky vhodíme mincu. Takýto 
betlehem vidíme každoročne v našom 
starom kostole a vždy vyvoláva to 
najlepšie v nás. Zvlášť v tomto 
vianočnom období, keď sme videli, aký 
je pekne opravený a vynovený. Naša 
vďaka patrí všetkým, ktorí sa o to 
pričinili. 
     Tento rok sme mali možnosť potešiť 
sa ešte jedným betlehemom – 
medovníkovým . Za  informáciu, ako 
vznikla táto krása, ďakujem pani 
profesorke Hotelovej akadémie Ľ. 
Wintera Piešťany Anne Petroffovej. 
    Téma sa každoročne mení. V roku 2006 žiaci jej triedy dostali 
tému Slovenský betlehem. Múry mesta majú symbolizovať 

odmietnutie a nižšie položené 
chalúpky slovenskej dediny, stromy 
a postavy zasa našu slovenskú 
krajinu. 

     Študentov téma zaujala. Dostali čiastkové úlohy: chalúpky, 
stromy, jasličky, kostolík, sane, studňu, 
postavy ľudí, múry mesta a drobné 
kúsky na dozdobenie. Každý z 32 
študentov sa na niečom podieľal. 
     Dokončovacie práce robili až na 
mieste netkanou textíliou,, svetielkami, 
flitrami. Najťažšie bolo zdobenie,  pri 
ktorom je už treba veľa zručnosti 
a estetického cítenia. Kto si netrúfol, 
podieľal sa len na pečení. 
     Pri pohľade na obidva betlehemy si 
môžeme uvedomiť: ľudia dokážu 
vytvoriť veľa krásy, ak majú chuť 
a dostanú príležitosť.  
     Betlehem – symbol rodiny, úcty, 
ľudskej súdržnosti. Bodaj by v nás tieto 

vlastnosti vydržali nielen cez Vianoce, ale po celý rok! 
                                                                                                     -hh- 

Slovenský betlehem 

43. časť – Šport v Banke - Futbaloví 
internacionáli 
 

 Futbal v Banke tak v minulosti ako 
i v súčasnosti je najobľúbenejším športovým 
odvetvím v obci. Súťažne sa futbalu venujú 
družstvá mužov, dorastencov, žiakov a od roku 
2005 aj žien, dievčat, ktorí sú členmi 
futbalového oddielu OTJ Banka. 
   Ak hrajú futbal mladí ľudia, tak to nie je nič 
neobvyklé, ba v dnešnej pretechnizovanej dobe 
je aj potrebné viesť ich k športovej 
činnosti. V Banke však možno vidieť hrať 
futbal i mužov v zrelom veku 50 až 60 
rokov, čo jedni obdivujú, iní však krútia 
nechápavo hlavou a to najmä ženy, 
predovšetkým ich vlastné. Títo futbaloví 
internacionáli, tzv. „starí páni“ sú združení 
vo futbalovom klube FC Havran Banka.  
    Pri opise futbalového života v Banke 
dostali prednosť futbaloví internacionáli. 
V tomto čísle mesačníka sa oboznámime 
s históriou ich športovej činnosti. 
   Silné futbalové zázemie, ktoré v 70. rokoch 
minulého storočia v Banke umožnilo založiť 
klub, ktorý zastrešil hráčov končiacich 
s aktívnou činnosťou. A tak vznikol FC Víchor 
Banka, ktorého mužstvo úspešne hralo 
v piešťanskej medzipodnikovej futbalovej 
súťaži. Medzi zakladateľov a hráčov FC Víchor 
patrili F. Macko, J. Drahovský, Š. Mikoláš, S. 
Masaryk, P. Galbavý, M. Gašpar, L. Štefanec, Š. 
Bučko, M. Procházka, O. Procházka, J. Hladký, 
Ján Gabriš, Jozef Gabriš i ďalší. Po rozpade 
súťaže nastalo niekoľkoročné vákuum. 

    Až v roku 1987 niekoľkí nadšenci oživili 
futbalovú tradíciu v Banke. Bývalí futbalisti si 
vytvorili klub pod názvom FC Havran Banka 
podľa horského prechodu Havran nad obcou. 
Medzi zakladateľov a hráčov FC Havran patrili 
P. Galbavý, F. Macko, M. Gašpar, D. Gašpar, B. 
Tamajka, J. Šebo, S. Bednár, M. Rusnák, Š. 
Gabriš, Š. Štefanka, J. Mikoláš, M. Homola, J. 
Horňák, V. Halás, P. Mezník, J. Samuhel, A. 
Molnár, J. Dubovský, L. Konečný, L. Jánoška, 

J. Chudý, J. Julíny i ďalší. Spočiatku sa vyskytli 
i problémy, keďže vedenie futbalového oddielu 
TJ Družstevník Banka spočiatku neumožnilo 
internacionálom hrávať na tunajšom ihrisku. 
Časom sa však všetko vyriešilo a urovnalo. 
    Futbaloví internacionáli z Banky si vytvorili 
dobré vzťahy s internacionálmi z okolitých obcí. 
Aj s iniciatívou poriadať futbalové turnaje 
internacionálov prišli „starí páni“ z Havranu. 
V júli 1993 FC Havran Banka usporiadal 1. 
ročník futbalového turnaja internacionálov pod 
názvom Memoriál Pavla Galbavého na 
pamiatku jedného zo zakladateľov Havranu. 

Zúčastnili sa ho 4 mužstvá: z Moravian n./V., 
Ratnoviec, Radošiny a Banky. Po skončení 
turnaja bola v priestoroch ihriska zábava. 
Turnaje 4 mužstiev futbalových internacionálov 
pokračovali aj v ďalšom období, iba Radošinu 
nahradilo Ducové. 
    Internacionáli FC Havran Banka sa 
zúčastnili tiež turnajov v rakúskych mestách 
Wörgl, a Pödensdorf, kde okrem futbalového 
umenia šírili aj slovenský zábavný folklór. 

Družobné športové a spoločenské vzťahy 
nadviazali s internacionálmi z Viesky pri 
Gabčíkove na južnom Slovensku, rodnej 
obce nášho turnajového gulášmajstra 
Arnolda Molnára. 
   Futbalisti FC Havran Banka pravidelne 
trénujú každú nedeľu dopoludnia. V roku 
2005 mužstvo posilnilo 6 mladších 
„starých pánov“, čím sa vytvoril silný 
kolektív. Členom Havranu sa môže stať 
hráč, ktorý dovŕšil 35 rokov. Najstarším  

a stále dobrým futbalistom je 62 – ročný Milan 
Gašpar, čo si zaslúži obdiv. Prezidentom FC 
Havran Banka bol Florian (Slavo) Macko, 
neskôr Jozef Pavlovič. 
    V roku 2006 FC Havran na turnaji 
internacionálov v Banke obsadil 1. miesto a na 
turnaji v Ducovom 2. miesto. V hodovom 
futbalovom zápase v Banke v roku 2006 FC 
Havran vyhral nad A mužstvom dospelých OTJ 
Banka 3:2, čím mu odplatil prehru 6:1 
z hodového zápasu v roku 2005. 
 
 

                     Ing. Alexander Murín 

DEJINY BANKY  

OD NAJSTARŠÍCH ČIAS  

PO SÚČASNOSŤ 

• Ospravedlňujeme sa nepedagogickým 
zamestnacom 
základnej školy 
za        výpadok 
odseku o nich v 
43. časti venovanej školstvu po roku 1989 
v decembrovom Hlásniku: K. Margetínová – 
ekonómka, Ľ. Šnajdarová – školníčka-
hospodárka, M. Klampár – kurič-údržbár-
záhradník, V. Šnajdarová – upratovačka, J. 
Vráblová – pomocná kuchárka.   
• Výsledky po  2. sérii matematickej 
korešpondenčnej súťaže MAKS: F. Julíny, 5.tr., 
1. – 24. m., N. Lúčna, 7.tr., 1. – 28. m., Š. Lúčny, 
3.tr., 1. – 78.m., M. Julínyová, 9.tr.,       22. – 23. m.,  
F. Kukliš, 8.tr., 28. m., R. Tábi, 8.tr., 30. m., J. 
Chudík, 9.tr., 56. – 58. m., A. Petroff, 5.tr., 65. – 67. 
m., S. Martinkovičová, 5.tr., 71. – 74. m. 
• Vedenie školy ďakuje: 

- pánu M. Klampárovi ml. za pomoc pri 
nainštalovaní nových tabúľ, 

- rodine Gotthardovej za darovanie 
videonahrávky kultúrneho programu pre seniorov 
z roku 2006, 

- rodičom žiakov  pánu L. Tóthovi a pani Mgr. 
D. Lúčnej za bezplatné vedenie počítačových 
krúžkov. 
• Stalo sa už tradíciou, že predškoláci navštívia 
základnú školu, aby sa ešte pred zápisom do 1. 
ročníka zoznámili s prostredím školy a aby sa 
presvedčili, čo sa ich starší kamaráti za polrok v škole 
naučili. A veru sa mali čím pochváliť! Na túto 
príležitosť zložili básničku, ktorú deťom hneď na 
začiatku zarecitovali. Potom čítali, písali, počítali... 
Niektoré úlohy však zvládli aj  šikovní škôlkari. 
V závere si spoločne zaspievali pieseň o snehuliakovi 

a škôlkari zarecitovali prvákom báseň. Keďže 
tohtoročná zima 
nedovolila deťom 
urobiť si 
snehuliakov, tak si 

ich aspoň mohli vyfarbiť na darovaných obrázkoch. 
Otvorenú hodinu odučila  Mgr. Valková. 
•Informácia pre rodičov žiakov 9. ročníka: 
MONITOR  9 sa uskutoční 6. februára 2007. Začína 
sa o 8.00 hod. testom z matematiky ( 30 príkladov na 
120 minút ) a po prestávke bude pokračovať testom 
zo slovenského jazyka a literatúry ( 30 úloh na 60 
minút ). Novinkou tento rok bude prítomnosť 
externého pozorovateľa z inej ZŠ, aby sa zabezpečila 
objektívnosť výsledkov testovania. V prípade, že sa 
niektorý deviatak nedostaví v tento deň do školy, 
musí absolvovať náhradný termín v Trnave so 
sprievodom rodičov. Dbajme, aby boli naši 
deviataci v tento deň zdraví a želáme im úspešný 
štart do života. 
• Do 1. ročníka pre školský rok 2007/2008 je 
zapísaných 15 detí. 
• Na Školských majstrovstvách plávania 
Trnavského kraja dňa  24.1.2007 našu školu 
reprezentoval R. Uhrin, 7.tr., ktorý sa umiestnil na 
víťaznom 2. mieste na 50 m voľný spôsob 
a postupuje do celoslovenského kola. 
• V okresnom kole matematickej olympiády 5. a 9. 
ročníka nás reprezentovali F. Julíny, 5.tr a J. 
Chudík, 9.tr. Obaja sa umiestnili ako úspešní 
riešitelia na 6. a 5.    mieste. Pripravovali Mgr. 
Škarková a Mgr. Gašparová. 
• Na  okresnom  kole súťaže   Šaliansky  Maťko  
v prednese  povestí dňa 25.1.2007 nás  reprezentoval 
M. Broš, 3.tr., ktorý sa umiestnil na víťaznom 2. 
mieste v  I. kategórii. Pripravovala Mgr. Baďurová.  

ZO ŠKOLSKÝCH LAVÍC 

Vážení občania! 
 

Venujte 2% z dane 
pre Občianske združenie  

pri ZŠ Banka. 
Umožníte tak zlepšovanie 

podmienok 
 našich detí a skvalitňovanie 

materiálnej základne i 
 vyučovacieho procesu 

v škole. 
V roku 2006 naše občianske 

združenie 
získalo 38 978,- Sk 

a zabezpečilo 
 za ne žalúzie do tried na 

poschodí 
 a tabuľu do deviatej triedy 

Ak sa Vám podarí získať 2% 
aj od svojich známych 

a kolegov,  budeme radi. 
Potrebné tlačivá si môžete 

vyzdvihnúť v ZŠ a MŠ  
od začiatku februára 2007. 
 Informácie Vám podáme 

i telefonicky 
 na čísle 033/7722620. 

2% odvádza daňový úrad 
z už zaplatenej dane,  

takže ich venovaním sa  
Vaša daňová povinnosť  

nijako nezmení 
 (nezaplatíte nič naviac). 

Celková nazbieraná suma 
 i jej použitie 

budú zverejnené v Hlásniku. 
Vedenie Občianskeho 

združenia 
pri ZŠ Banka i vedenie školy 

 Vám vopred ďakuje. 


